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P R O T O K Ó i ,  N r V T T / g A

z iesJt Rad.y MiejskieJ w Jqdrzejowie odbytej w dniu 28 grudnia 1990:
o godzrg*tej w saLi Qrzqdu Rejonowego w Jqdrzejowle.

A,d¡f ; VIl sesJq Rady MÍejskieJ w Jqdrzejowle otwiera

Pan Tad.eusz Lato*Przewodniczqcy Rady.

Stw:terdza.she na stan 28 radnych obecnych jest 23 radnychrco stanowi

8211 %.Jest to. quorum prawomoene do podeimowania uchwal.
Przewodnfezqey powitat przybylych na sesJg radnych Rady Mie¡skie¡,

przedsüawicf e1i. stronnlctw po1i tycznych i stewar zy szeú" rBurmÍ strza,

innych goéci zaproszonych i przyby?ych na sesjq*

A d . 1 ¿ Przev¡odniczqcy Rudy zaproponowatr dod.atkowe przyj€cie ds

pcrzqdku obrad, pkt.rtPodjgcie uchwaty w sprawie uchylenia Uchwaly

nr yr/3g/ga Rady Miejst<ieJ w "rédrzejowie z dnia 28 l istópada 1990

roln-r E sprawie powolania SkarbnÍka Hiasta w JqdrzeJowfe tt aTaz

plctit 'Podjecie uchwalyi^¡ sprawie wyraáenia opinii o swrocie budynku

bqdqcego we w?adaniu rrzedsigbiorstwa Uslug Socjalnych Budoln:rictwa

w Kielcach cllq Jedqqeiowskiego lfq€QEleb¿qstwq Euqev/Lq4egg_
n Jqclrzejotrie .

Radny K.Grabowski zglaswza o dddati(ohre przyjQcie do porzqdku cbrad

pkt.rrFropozycje temat.vczne do planu pracy i ' ,omisj i  Porzqdku Publ iczne

8 o t l .

Rad.na B.Kociszewska-Uusi  aZ zgla,sza wniosek fornalny o nie przy¡Ecie

pod. obrady Rady pkt*1O przesZanego porzqdku sesjiruzasad.niajqc tym,

2e Rada nie zna aktóv¡ prav,nnychrktóre ma uchwalió jako nadal obowia"zu

jEce.\misje mogly s iQ zapoznaé na posiedzeniach z t teÉci4 ¡ tcvry|-

szych aktów.

Burnistrz wy¡asnie ,áe 
Kady majq obowiqzek do 31 grudnia podjqó

uchwatq zatv¡ierd.zaj4c4 wykazy aktów prawa miejscowego nadal obowiqzu

j4cych.
lt{ykaz tych aktów by? opracowany bardzo szczegó?owornie sq to uchwa?y

które wynaga?yby szczegóZolrego omówíenia.Burmistrz zreferuJe ten

tematr je2el i  Rada uzna ,2e Jest to niemo¿l iwe zrobimy takr jak Rada

bqdzie sobie ZyczyZa. i
Radna B.Rogulska jest  zdaníar|e na dzis ie jezej  sesJi  jako ostátniej

w roku zgodnie z przyjQtym iiegulaminem obrad. R.ady Miejskrüej por,rinie:

byó uchi^ralony roczny plan pracy na rok przyszly.

Za skreÉl-eniem pkt,10 z po'rzqdku obrad v4¡_powiedziaZo siq 4 radnych.

Za przyjqciem dodatkov4ych punktów do porzqdlm obrad zgToszanych

przez Przei'¡odniczqcego Rady i radnegg K.Grabov¡skiego gZosowa?o 12

rad.nychr6 wstrzymálo s iq od g?osur4 bylo przeciw.
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Radny lrrl.Poczqty wypowiad.a siqraby najplerw opracowaé plan pracy Rady¡

a plany pracy Komisii w oparciu o plan pracy Rady.

Radna D.Aiv¡iorska jest przeciwna wypowied.zf radnego hl.PoczQtegor-

stwferdzai4cr2e to Komisje majq inspirowaó pracq Rady.

PorzEdek obrad przyjQto .17 glosamf zatp?zy J wstrzym.rjqcych slq

i 2 przeciw z ul^¡zglQdnienien dodatkowych propozycji.

Porzqdek obrad.:
'1 . Qtwarcie sesji r stwierd.zeni.e quonulrprzyjQcie porzqdku obrad.

2.Usprawiedliwtenie radnych i czlonków Zarz4du nieobecnych na sesji

rv dniu 28 Listopada 1990 roku*

S,PrzyjQcie protokóZu z poprzednieJ sesi i .

4.Pwws?anie Komisji uchwal i ¡rniosków.
!.Pod.jQcie uchwa?y rn¡ sprar,., ' ie przeniesienia Érodków wydatków budZeto-

t hrych bud2etu- miasta i gminy miedzy dziaZami i rozdzia?ami na 199O r
\ ' 

6,Pod.jqcie uchlvatry w sprawi.e dokonanÍa zmian w planie przychod"ów

Í rozchodów funduszu miejsko-grninnego na 1990 rok,

- TJed jqeie- u€hia¡a3y rrr -sprawie prz$z*ar+i-a dodetkerq¿eh éro¿l<ér+ buC2ete-

vrych z ponadplanor,,ych dochodów na 1990 rok.

B,Podjqcie uchwa?y w sprawie przyjEcia projektu budZetu na 1991 rok.

p,FodjQcie_ uchwa?y w spra.wie zarzadzenia wyborów do organóvr samorz4du

mieszka 'cóq ws i  na  te ren ie  Mias ta  i  Gminy .
' lO.Podjqci8 uchv¡a1y w sprawie ustalenia wykazu a.któw prawa miejscov,iego

obowÍqzújqcegopa terenie lufiásta i Gr,riny Jqdr"zejów,

ll. i lodjqcie uchwa?y vr sprawie uchylenia Uchv¡a1y Nr VI/59/90 RadY

Ii ie jskiej  r , , r  Jqd.r 'zejowie z d"nia _28 l is topaCa 1990 roku w'sprawie

pov,,ol.ania Skarbnika I ' i iasta r,v Jgdrzejoi ', i ie.
(.- l2.PodjÉcie Uchwa?y w sprawie wyra2enia opinfi o zwrocie budynku

bqdqcego we w?adaniu Przedsiqbiorstv¡a Ustug Socjalnych Budownictlr¡a

w Kielcach dla Jqdrzejor,, 'skiegoPrzedsi€biorstwa Budowlanego

w Jqd"rzejo', '¡ ie,

ls.Sprawozdanie z ostainiej sesji Sejmiku Samorzqdówego i 'tojewództvra

K ie leck i€go,

l4.PropozycJe tematyczne do planu pracy Komisji Porzqdku Publicznego,

15azapytania i wolne wnioski¡

l6.Zankniqcíe obrad.

Adi2. Rada usprawiedliwi?a nieobecnoéó na sesji lv d.niu

28 listopada 199C roku radnych : Jana CabanarAndrzeja Ciesielskiegot

Ludjana Zaj4ca.

Radna B.Kociszev,,eka-i 'dusÍa? zgZasza wniosek fornal-ny, aby radni

i czlonkov¡ie Tarz4du nieobecni na poprzedníej sesji usprawied.l iwiali

swojq nieobecnoÉó na sesj i  przed Radq podajqc powód nieobecnoÉcj . .
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blr? zdanianaby ten punkt wyelirninol'¡ai z porzEdku
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R.adny W.l(uÉmierz

obrad.
Za wnioskiem rad.nej Kociszer,¿skiej -I4usial wypowiedziaTo sÍQ f 1

za¡7 vrstrzynn:jqcych siq i 14 gt.osów przeciw.

Za .rv-ykreÉleniem punktu ilUsprawied.liwienie radnych i ezlonków Zarz4du

nieobecnych na poprzednlej sesjftt z porzqdku obrad kolejnych sesjí

wypowiedzia?o sie 7 radnych zar14 wstrzymalo s iq od g?osur l l  g los

p rzecÍru,

Ad.F" R.ada 20 gtrosaml zarprzy 1 glosie wstrzymuja,cirr¡ 91*

fr  Slosie przecirv przlr jqZa protolxót-  nr  VI /90 z poprzedniego posiedzen:
A d a t
q s J  I

Ad;4. 'r¡ punkcie tym jednogtoénie powoZano Kornisjq uchliaZ
i l ' ,nioskói¡¡ w osobach:

(
\  l ,Janusz Llatys

2 .E l2b ie ta  Pods lad?a

{

4d,5, Pro;ekt u.cirr.¡a?y roferlrie I l,ac-h.wa -;oracov¡rik l4zd-zia?u
F inansovrego.
Przetvcclniczqcy KornÍs j i  Bud2eturGospodarki  i  l i ienia poinformowaZ F.adq,
2e wszyst l i Íe uchtvaly dotyczqce bu.d2etu by?y przcCrnio 'bem obrad i fumisj i
Komisja nie wnios?a 2adnych zastrze2eú. oo rozpatrywanych projektór,r¡
uchwa},
Rada jednogtoénie podjgta uchwa?q nr yTI/46/gO v¡ sprav¡ ie przeniesienj
Érodkór"t wydathóvl bucl2etov,rych budZetu miasta i c"minr¡ ¡i iqd-zy dzialami
i  rozCz ia?ami  na  1990 roh .

/uclrv;ata nr VI]'/45/90 w zala,czeniu clo protokóLu/.

Adr6i Prejelit uchu¡a?y zosta? przes?any radnyrn.
ttadna B,Kociszewska -lv{-¿síat zvwóciza siq z zapytaniem jak uyglqda
udzia? PKP w budorvie kZad,ki nad. torami.
w s
"yja nienia radnej  udzíela Burmistrz nast^pujaco; budowa kZadki
byla postulohrana przez mieszkaficów Jqdr' 

""3-o*á 
za toramirDokunentacja

' ;iechniczna jest  ju2 opracov¡ana.Czy real izor,¡aé.tE inwestycje ,czy nie
noZna dyslnÍr tov,raóna1e nie jest  to w porzqdku obrad. dzis ie jszej  sesj Í .
t ' iy¡asniarhe k:olej nie bierze ud"zíaZu w partS,.cypacji kosz.bami i nie
jest zaiiurteresowana reaLizacje tej inwestycji.
Rgdna B.Kociszegka-ülrsial wypol¡iada siq, 2e skieruje spra!, 'e jak
faktycznie jest z dJr' laracjq PKP w zai<resie tej invrestycji d.c zbada-
nía przez Komisjq Rer'rizyjnqrponiewa2 wier2e udziaZ PKP byl planov,ranyr
Rada 20 glosami za tprzy 2, gzosach wstrzymrjEcych siq podjQ?a
ucl¡rralq rv vTl/47/ga w sprawie dedatkcn{gehx d.okonania zmian w planie
przJ¡chodów i rozchodór,¿ funduszu miejsko-gminnego na lggo rok.
/uchr"¡ala rv VIT/42/SA vt zaL4czneiu.do protokóZu/;

g1'os
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Ad¿7. Projekt uchwaly zostal przes?any radnyrn.

D1a przypomnienia Przewodnlczqcy Aomisji Uchwal i ]*trnioskó

przedstawÍa Eadzie pt'ojekt uchwaly,
Ra.dny K.Grabowski -przewodnlczqcy Komisji Porzqd.k;u Publicznego

rü imieniu l(omisji wnioskuje o zakup radaru dla Policj i w Jgdrzejowie

kosz tem 10 m1n,z1 .

Burmistrz popíera postuf.at radnego i proponuje przenieÉó ' lO mLn zl

z $ Zt-DotacJe na inwestyeje z przeznaczeniem na finansov,ianie budowy

ulicy Pstrowskiego do fi fZ -Dotagje na zakupf inwestycyjne jednostek

budZetowych na zakup radaru d.1a ,,ornendy Rejonov,rej Policj i w Jqdrzejo*

w i  e .
Radny J.Hatys zr ' raca siq z zapytaniem czy na posiedzeniu konr is j i

(  Porzqdku Rrbl icznego by?a mot\ra ,czy nie jest  mo2l iwe ,aby pol ic ja

otrzynala radar od l(omendanta l i lojeivódzkÍego,

I ladny K,Grabowski  -odpov,r iadar2e nie jest  mo2l iwe.

fi:a*a Fnog'?aérrie ruwzgtQüt-i-eni e:rpcp-rawk i /pr*-zeniesÍ eni e 1ffi-n7zT

na zakup i 'adaru miqd-zy paragrafarni/podjQ?a uchwalq nr Vfi/4a/gO

1,r sprawi e przyznania dod,atkcl"rych érod,kór,¡ bud2etoivy ch z ponadplanov,tych

dochadów na 1990 rok.

/uchwa?a nr vII/48/go w zaT4czeniu do protoLróLu/,

Ad.8. Projekt uchvia?y zosta] przes?any radnym.

J,l latys-przeviodniczqcy l¡"omisji Bud2eturGospodarki i i ' ' i ienia rnyporviaCa

si  qr  2e jak rvszyscy ia iedzq budZet paústvra nÍe jest  jeszcze uchlvaloi ly- ,

Projekt  uchwaly jest  n ierea. lnyrbo jest  to ty lko prowizor iurn ,w którym

/ '  u jqto naj l , . ia in ie jsze dochodlz i  naj l ' ra2niejsze rozchody.

w sr,voim dziaZaniu.
Rad.ny L.Maksalon zvraca sÍq z zapytaniem:rtv,¡ zaZa"czníku nr 2 do projek,

tu uchi'raly jest pozycja administracJa paústwowalczy mamy ponosié

w!'datki na administracjq paústwovrq.

E.trachv¡a wyjaénia radnemuríe nie ma jeszcze norvej kJasyfikacji

bud,2etolvej i talc siq rirusza nazJrvraó. pozycje bud2etu.

Chodzi tu a adminlstra.cjq samorzqdower
RaCna B,Rogulska zqraca siq z zapytartiem czy rozt¡¡aíons zasadnoÉó

utrzynyvrania Zaklad"u Remontowo *Budorvlanego i Gospodarstt*a Pomocni-

c z e g o .  t

Utrvorzono te gospod.arsth,arki.edy gospodarka narad.owa nie posiad,ala

limitów etatowi'sh.Posiadane linity etatowe nie vqystarcza?y na utrzymi

nie palaczyrsprzqtaczekritpr l.i aktualnej sytuacji mórq¡ila radna d42y s:

do tegonaby Érodki pozabud2etowe byZy l"i laridowane i wtEczone do

bud2etur
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ZakZad Remenxtows-Bud.owLany wykonuje us?.ugi na zlecenia Urzqd.u
Miejskiego.Utrzymywanie kieror,rrnikarglóvnrego ksiqgowegorpracovrników,
kasy jest kosztovnre,Gdyby te jednostki wlEczono d.o bud2etu grniny etat.
mo2na wL4czyé do poszczególnych d.ziatów gospodarki i wówczas nÍe
byloby dodatkowyeh kosztów.Znikn4lby wówczas ca?y aparat administracj.
Podobnie sytuacJa vryglqd"a z Gospodarstwem Po¡locnic zymtktóre zajmuje' 
siq sprawami gospodarczymi adminisiracji;Sprzqtaczki mo2naby wh4czyé
d'o bud2etura takZe etat kierowcy.Radna uwaZa to za celowe.dest zd.ania
2e przynios?oby to oszczqdnoÉci f inaasov¡e i sprawniejsze funkcjonowa-
nie t r rs iqgowoÉci.

Burrnistrz*to pytanie wyblega poza ten temat, o którym mówimy.
Jest to sprawa Regularoinu Organizacyjnego UrTqdu.Sprawyro których
rnówl?a rad.na Rogulska to zle strony istnienia tjrch jednostekrs4

( tak2e dobre strony.Jest to sprawa moZliwa d.o rozstrzygniqcia kied.y
" b€dzie ju2 r,riadomo jak bQdzie z f,und.uszem pLac.i ' trszystko. wskazuje na tc

2e bqd.zie on l imi torvany.Áby podjqé decyzjq musimy mieó ju2 dane pew?Ie,
lleiEgLnajbliÉszych tygnrlni sprawp ta zostanie vry,1e%ione-i-wéwezas
b€dz ie  mo2na pod jqó  deaya jq ,
Po przepror,¡adzeniu dyskusj i  Rada 19 gtosami ze , . ¡ i rzy 3 g?osach
wstrzymujqcych siq podjqla uchrvatq nr VfT./49/90 w spravrie przyjQcia
projektu bud2etu na 1991 rok.

/uchwaZa nr V].I/4g/gO w zah¿czuniu/.

Itd*9. Radni otrzyrnali projekt uchwaty w sprarorie zaxz4dzenia. wyboró
d  n  o r r ¡ q r r  Á r , ¡  c .vr*qr lvyr - . . rrno: 'zqdu rnieszkaf iców u/si  na terenie l . , l iasta i  Gninv \ ,¿.raz,

z terminarzen zebraú.
f i dyskus j i nad projektern uchwaly g?os zabrali ¡

i ' '  RadnY A..ciesielski zgza.sza uwagq do $ 1 pkt*4 projektu u-chviazy,
a ni ia i rowicie o terminie zebrania na1e2y powiadoni i  mieszkaúcór,¡
so?ectwa na 5 dni przed plano!/anym terminem:
Nastqpnie zl¡raca siq z zapyta.niern jak rozuniieó drugi termÍn zebrania.
Proponuje !/ $ 1 pk-b.6 dopisaórrvr d.rugim terminie zebraniartj.po
uplywi e _1/2 godzibytr .  ,
R.adna G.PeZlca wnioskujeraby drugl termin zebrania ,t j,po upZyr,v-ie 1/z
godziny w tym samyrn dniu byl poda.ny do lviadomoÉci w zawíadomieniach
o zebraniach,
Radna B.Rogulska zln¡raca siq z zapytaniem czy do obstrugí zebra:i bgdq
zabezpieczone Érodi<i transportu.
Burmistrz odpowiada, 2e najrftaÉcir^rszyn sposoben byZobitr aby noina
skor.zystaé z tulasnego Ércdl<a transpostor^iegora Rada zwróci za przejazd-
Przewodnic.zqcy Rady proponuje uruchomió ]{yskq }'PK jakc dodatkowy

Érodek ehe:taeasafis dovro2qcy obstugujqc]'ch zebrania, zobowiqzr-rje



6 * ttL9
Burr¡ristrza do zapehrnienia Ércdków lokomocji za cdplatnoÉciq ze strony

lJrzqdu Mi e j_,ski ego.

Burmistrz-osobyrktóre bqdE chclaly korz¡rs¡¿é ze Eboofów lokomocj i

z!-oLq wczeÉnie j  zapotrzebowanie.

Burmi sbrz jest zd,aniarhe oprócz osób z urzqdu w zebraniach po\¡¡inni

wziqéó udziaZ radni z poszczegól-n]¡ch okrggów wyborczych.
Rad"ni zgtraszajq swój udzial ¡¡ zebraniach /r*o,t,owano # tertinarzu

zebrari. stanowiqcym za?arcznik do uchwaly/ ,
¡¡u"1Qpnie Br:rmÍstrz v,iyporr, ' iada siQr2e we wszysf,f ich miejscovüoÉciach

termin powóadamiania o aebnads$neftx zebraniu jest ustalony na trzy

dnirmogq byó kZopoty z zachowanienr terninu l-dni.owego.
Radny A.Ciesielski  r , ,ycofuje s i ró j  wuiosek,
Rad.ny R.Kurkol,,¡ski zg?-a.sza uniosek o dokonanie poprarrki vr $ 1 pkt,12t
L'-t-ár r¡ nl-r 'zr;mq brzrnienie:ttKomisja ivyborczo sparza"dza karty $o g?osovla-. '  v " *  J

nia. umieszczaj4c na nich nazr¡¡ iska kandyda-bów v¡ alfabetyczngg kolejnoÉ

c ío raz  do l i onu ;e , i ch  oznaczen ia !? .
Radny W.lícániak zgrteÉza-,ariosek;aby @ cz?ontúm ilady Solecii1e¡

o l< reú1 ió  c , . l  j  t 1o  i 2  cz lon l ;ówr

; ia , .ny ' , i .Poczqty 
;es-b zdaniara i . : i i  v r  prz ; ;padku brahu f rc l r " ,veucj i ,a  by, ¡a

-bakrie nic na z l-,ogo r 'rybraó oCbyó zebramie v¡ ir:nnyrn Jniu.

Ra.da jeclncglcÉnie zaalkceptowaZa zgToszo'l l€ l , , ir l ioski .

Rada jednogloénie i :oc l jq ta r . rchrva iq nr  VI i /9A/9C w spra i ,v ie  zcrz4c lzenia

wyboróvr do organó'ulr sa.niorzqdu mieszlcanców l '¡si na terenie I ' i iasta Í Grnir:

, /uchr¿ala nr V]I/50/ga i ' t  zale,czcniu do 1:rctokóLuf .

4d"10. Projekt uch',ualy w sprawie ustalenia v, iyi iazu aictóin¡ prarra

nie jscov iego obowia.zu jqcego na terenie l ' i ias ta i  Gminy JQdrzejóvr  zosta l

\.- przes?any radn¡rm.
7LaT4cznít.r.i do projektu uchwa?y szczegóLowo onawia Burmistrz,

Rad.na B.F,ogulska zv¡raca ur4/agq na bral< w zaZqcznil',ach aktów prav,"nych
' o povrolaniu drugiego gospodarstwa pomocniczego -administracja

budynków-OJroraz uchwa.ty o powo?aniu Domu I(ultury v¡ JEdrzejowie,

a tak2e ahtów o powoZaniu bibliotek i éwietl ic.

By? powoZany Spo?eczny Komi.tet Budov4y Basenu vr Jqdrzejov;ie i b3',2

uruchomiony racirunek tazy na ten temat coÉ wíadorno.prZerr /odniczqcym
I(omitetu byl d.yrektor ZPDz.rrRekordrr pan Je2elvski.
Przev¿odnicz4cy Rady l^ iy ja.Éniar2e }<onto takie istniejera przetrodniczq-

, cyr¡ Konitetu jes-b pan l, iarkiewicz.
Radny K.Graborvsii i  pyta co z i(omitetern tsu-dcwjr Gazociqgurco z pi-eni9dz-

mi przezna.czonyni  na ten cel ,

Bu.rrnistrz v,ryjaéniar|e konto istnieje, jest ponadto gotór'r przygotowaó

wykaz isinieja¿cych spolecznyci' l  koriritetów i przedstawió do wglqdu

Radziei  ,
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Burmistrz po uzyskaníu informacji stwierdzarze d"o wykazu obowlgujq-

cyah nadaL uchr,¡a? na1e2y dopísaó uchwa?q nr TX/46/85 z dnia 18.07.198

w sprav¡ie utworzenia Donu Kultury v¡ Jqdrzejowie.
'v'íyjaÉnia ponadto rze gospod-arstwo pomocnicze zosta?o powolane decyzjq

Frezydium l¡F,N w l(ielcach.Podobnie sytuacja wyglqda z' bibliotekarai

i Éwietl icami powo?anyroi Zarzqdzeniem Vlojer4pdy Kieleckiego.
t )Rad.na B.Rogu$óka prosi furrcistrza o umoÉliwienie jej sprawdzenia tycl

spraw w l '$dziale Finansowym,
Burmistrz oÉwladczaríe p.radna moáe sprawdzió w Wydziale Finanso\^vymr

R.ad"a jednogZoÉnie z uwzglQdnieniem poprawkir t j .dopisanie do zalqczni}

nr 1 uchv¡Aty nr fX/46/85 z dnia 18,07.1985 rr 1r¡ sprar'¡ie utworzenia

Donu Kultury ru Jtd.rzejoiirie podjQla uclrwalq nr vIT/51/gO w sprawie

ustalenia 'wylcazu aktóv¡ prai,,¡a miejscovrego oborviqzujqcego na terenie

üiasta i Gmfny Jqdrzejór+,

/uchr,ua?a yt zaLerczeniu do protokóLu/,

-4,d.1 1 . Pro jeht uchvra?y przedstarvia J, Hatys -rrzetvodniczpy

Kornisji Uchtr¡a? i l iniosl<ów.

i iada 18 E?osani  za , ' i ) : r^zy 4 glosach w- ' t , rzyr i i - r jqc¡rsh s lg pcdjqZa

;chrva?q nr v].lr/5z/gO n sprairie uchyllenia ucht¡aZy nr vl/39/9a
*udy Miejskiej  w Jqdrzejovr ie z dni  a 2E l is topad a lgg} rol tu w sprarvie

pcwo?ania Ska-rbnil<a i 'Tiasta vr Jqdrzejowie.

,/uchwala nr VTI/52/go ',ti zal4czeniu do protokótu/.

Ad-.12, Sprawq referuje Frzewodnicz4cy Rady T.Lato.

Przedstawia tok z;a?atr^¡iania sprarty prze jqcia budynku.Inf ormuje pfzy

tyn Radq,2e Jqdrzejortsl<ie Przeilsiqbiorstwo Bu,iowlane lvychoruuje

i szkoli z zakresu szkoly podstalrrowej i przyuczenia do zawodu 73

ch?opców z rodzin zaníedbanych,

Rad"ny L.MaksaLon jako przewodnícz4cy Koroisji OÉwiatyrlfultury i Spot'tu

prosi  o przedstawienie stanowiska komisj i  w przedniotowej sprawie

tisiqdza T.Szlacht,q-czTonka KomisjÍ spoza Rady.
q

Ks,T,Dzlachta w swojej  v4ypov,r iedzi  podkreÉl-ar2e nie jest  wiadonymr2e

budynek ten b€dzie wZasnoécia. JPB.Sprar,ra jest skierowana do SEdu

i nie jest povriedzlane ,2e JPB \fygra spral./Qrmusi ponadto trEEiEÉÉ
podziel ió s iq budynkiem z Kíeleckim PrzedsiEbiorstv¡em Budowlanyrn,

pcniervaZ byl pcdz iaL przed.siqbÍorstwa, i{ornuna opie}<owa?a siq ludámi

wynagajqcyrni  specjalnej  -bróski , tym bardziei  my powinniény siq

opiekowaérktórzy chceny demokracj i  mówi? ks;Szlachta.

Jest  zdaniara.by Rada te racje spo?eczne uwzgl t , in iZa.

Jqdrzejów nlgdy nie byt miastem atrakcyjnym d1a turystów.tni" 
"rtrujnrl

c i a  É o  * a n  h r r r '  
'  '  \ r "  '

-*JyneK o -ozre wyliorzystany na cele 'tdrogi cystersówü .
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Dzieci  wymageiqcych opieki  pozostawié nie mo¿emy.Je2el i  l<toé nie byl
w tym baraku niech sobie idzie posiedzieó dwie godzinyra przekona si
o warunkach pracy w tej szkole.Tu nie mogq d.ecydowaó racje ekonornicz
ne,To jest moje stanowisko i stanowisko Komisji zakoñczyl wystqpieni
ks .  Sz lach ta .

Burnistrz jest to duZe nieporozumienie,Mamy dzisiaj postano,,víé czy
-sprawa ta bqdzle roástrzygana na szczeblu.gminy czy województwa;
S4d mial tozstrzygnEó czyja to jest wlasnoÉó.Ko*r ten budynek bQdzie
przekazany zadecyduje Rada.Budynek powÍnien byó zwrócony gmini e bEdi
jednostce pomocniczej  gminy,
R-adny t,t{aksalon -Rada powinaa rozstrzyga4ó o tynr rco siq dzieje
w mieÉcierpowinna takáe sfsrmu?owaó slr,oje zdanie kto ma korzystaó
z tego budynkurktóry stoi  pusty nieogrzewany i  n ic s iq nie dzieje,
ale ktrócimy siq do kogo bud¡r¡1g¡ ma na1e2eó.Rada moie wyrazió svrojq
opiniQ,r2e tam powinna znareáó siq szko?a.Dzieci  spedjalnej  t roski
b?dzie nam przybywaiora przebywajqc we wt-ascir,rych lvarunkach inogq
v"'róció do Zycia v¡ nornalnyu spoZecze/lstv¡óe .
d.adna Rogulska zwraca siQ z zai:ytaniern czy ,rpB r^,],starpiZc ir tej
spranie do Sqdu,
3urmistrz odpoiv iacia radnejrÉe pozeir  jest  r , i  sqdziersEd zarnr iesj .?
pcst€powanie do czasrt rozstrzi,rgniqcía sprai,,r) ' przez 1,,,rojer.rcclq,
P'adny L'l4ai<sal-on -zgoci-nie z p.?zepisem 'ui 'ojer,roda rla praloJo clo l^,lrpoviiecize
-nia siq l ir spralvle Drzezn.iczenia tego br_rdynku.
l i i rd;ry i " .Gra,bówshi r . .ypolv iada siQrie je ie l  i  fu:¿dzie pot i .zeba bulynek
przekazaó clz iecion specjalnej  t roski  b€r lq za tym ob¡.dwona rEl tarni .
Pan Fisarek przeclstauria. sprar+Q z punktu widzenia Cyretrrtora Szj<oZy
Spec ja lnej  .Zwraca siq z zapytarnicn sczy nra,  i<onblnuowaó i -emont szko¡y,
czy szukaó lo}'al-u tczy te? ma;ze r,rieó nadzieie na uzrzslcanie buciynku
po OHP.
ñemont przecÍqga sig vr  n iesl<oúczonoéó mór^¡ i  dyrel t torra dziecl to
upoÉledzone czeka,Lokal izacja OÉrod. i ra Specjalnego przy ul .Przypko¡, , ¡s j r i ,
-go iest  n iefort i . rnna.Dzieci  doje2dáa j4 z sqsied.nich gmin do tego
baraku bez internatu.PraktJrcznie obyd.vra rernontov¡ane obiekty nad.ajq sÍr
do  rozb ió rk Í .
I{oszt rernontu jest tak du2y ,he za te pieni4dze po,í/sta.lby nowy
budlr¡s¡ ,
¿qraca sig z proébq í  apelen do Rady ;aby'vmikl iwie i  z sercem pcdesz.
?a- d-o problemu szko?y specjalnejraby vie r i tacanie budJ¡nku rveszza szko?¿
i i , i ' i .chatkies, icz-Sdrr tP-v4rpor 'u ' iada siqr ie dzixsiaj  dysl<usja jest  przed-
l rczesnard. f is ia j  oor,v inna byó powziqta uchwa?a o ¡orzeznaczeniu
bud.vnkura nie czyrj4 rn¡?a.snoÉci? jest budynek,
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Rada poviinna przeja,i teinat pyzeznaczenia' budyriftrr.
R.adna DgKÍwiorska rayjaÉniar2e je2elf podejmiemyuchr,ra?q o przeznaczenil
br . r -dynkuruchwa?a nie b€dzie mieó nocy prar, lnej ,  je2el i  n le wiemy czyj4,
wlasnoÉciq jest  bud.ynek.
Radny P"l¡gl'rurkov¡ski -nie lturatorrale Rad.a povifnna decydov,'aó o t5inn, czyja"
¡¡¡?asnoécÍq powinien byé bud"ynek.
Stav¡la wnioselt o vryraZenie poglqdu o przydzieleniu bu-d1m}<u w?aéccicie-
-wira potem R"ada zad-ecyduje o przezllaczeniu bucLynku.
Ks.T.Szlachta -o przeznaczeniu budynln-r decyduje Radarale ¡eÉri budynel
i- 'rzeirf l ie F'US fielcerRada utraci prawo do decyd.owania o jego T)rzeznacz(
nÍu.

Przewodniczqcy Rady ?.Lato vryjaÉnianze pus jest ju2 w likl"rid"acji.
Burmistrz-sprawa musi byó rozstr"zygniqta czyja to jest v,¡ZasnoÉé ¡ezy
PUS jako przedsiqbicrstwarczy te2 PüS jako przedsiqbiorstvra w l ikwida-
c j i  czy grníny.
l/nioskuje o o,lczytanie projektu l¿chlaly iv oniawianej sprav;ie.
Dr ro jekt  uchwatry  przedstwwia i ladz ie J . I {a t .vs -przer . ;odniczacy l {cmis j i
L l chwaZ i ' ün ioskó r . ¡ .

i .ada 16 g?osami zarcrzy 3 g losach . , . . , ,s t rzymujarc¡ ,g¡  s iE l ,c i . , ,z Íq ta uchwalg
ny VIT/53/SO vr sprawie r,. ,ryra2enia opini i  o zv¿rocie bud.ynku bqd,qcego we
r'/ ladaniu rzedsiQbiorstvra Ustug Socjalnych Budoir 'nict la w Kielcach dla
-T ' : r ln=o i^ ' ^ ,1 i " ;  ^ r r ¡ ¡  Przo , - l s í  r . l ¡ i  ^ rs t l r ra  tsuc ] -o r , , ¡1  a . laór ¡1  r ! ,  Tn¿ l ro ¡ i

7'uchr,ra?a nr VIi,/53/gO vr zaliczeniu ,1o prctokóLu_/.

4 d . 1 3 . Sprav, rozdanie z  ostatn ie j  ses j i
l ' io jewództwa Kie lec}< iego p j "zec ls tar ¡ i?a Rad.z ie

v

úeJm1ku. arnor.zqdowego,
c

$prawozcianie uzupelnila rad.na B.Keciszelvska-lfusia?, która uczestnj. czl+s
vr posiedzenj .u Sejmiku jako Przewodniczqca Komisj i  Zdrov¡ iarOpieki
Spo1ecznej  i  Ochrony Srodowiska,
Byla zdaníaraby jednq sesjq Rady poér,;i€cié spravrie reformy slu2by
zdroiria.l"Tówl}a o propozycji przejtcia Lhobka przez Radq l, l iejskq.
Apelowalaraby propozycje reformy sluZby zdrowia i przejecia zl 'cbita
przel<azywaó do ]"omisji Zdrov¡iarSiet<i Spolecznej i Ochrony Srodov¡iska.
Przewodnicz4cy Rady T.Lato ponawia apel rad.nej o sl<?adanie v¡niosków
w przedmiotowej sprawie do obrsZugl  rady.

i1,d.14. Przev¡odn iczacy l ior,l is j i  Por.zqdl.:u Publ-icznego przedstawi?
R " d t i o  n n ^ ^ ^ o 'qu¿¿¿= yr- uyLr¿ycje te¡rrat--¡czne clo planu pracy Komisjf na 1991 rok.
R.ada jednog?oÉnÍe zaakceptor¡a?a przedzozone prop ozycje .
Burmistrz zv¡róciY siq z apelen do pozostaZ3zch lfumisji o przygotowanie
propozyc j i ' tematycznych d,o sv,rojej  pracyrpod.kreÉ1ajqcr 2e l iomis je sq
cia?em kolegialnym i  sE w stanie dostrzec mnogoÉó problemów d.o pracv
I t n m { e . i i  i  R r d w

,3e jni i  ku Sanorzaidcwego

D.Kiwiorska -delesat
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Ad.15. i l '  pr ,mkcie tym g?os zabral i :
Pan st 'Barai-ski  zvwócft  s iq z nast?pujqcymi pytar: iami:
-co z konkursenrfGnina Mistrz Gospodarnoécin?
-d laczego n ie  by lo  jeszcze ,an i  jednego pos iedzen ia  l iomis j i  l l ew izy j -

n o i  e

Burrnistrz -odnoénie l<onkursuttGmina l{istrz GospodarnoÉcitr uc}zielq
radne¡u pisemne j odpow[ed"zi.
Radna E.Pod.sÍad.}a -przevrodniczqca homisji Rewizyjnej rrryjaÉnia radne-
mur2e pó} rokr-r  n ie bylo posiedzenia Komisj i  Rewizl ' jnejrdlaczego nie
wóe.Uplyna,l bardzo krótki czas od. powotania jej na przewodniczqca.
i(omis j i i lelvizyjne j, obe jmuja.c¡' ,oonadto ol<res sv..riqt, posiedzenie jest
planolane na pcczqt l ' ,owe dni  stycznia.
H.l{icha}kiewÍcz -Sd.RP-zv¡raca sig tz zapytaniem jak Rada Mlejska t^¡idz
vispó?praae z nl ieszkaúcami miastaro i le wiem Rad.ni  reprezentujq
¡ ^ r r r ? r n ¡ ^ Á ,vJJrruf 'uu ' i , t rczy jest  i rarmonogram spotkar i r ¡a  c  tak im mórv i  pan
i , { icha}kÍewicz w s¡ , , ro im os iedl_u n j .e  s}ysza?em.
F'adna i- l .Kir,viorska zv¡róci la sÍg z proébq do pana l l . l , i iche,tk-ieri- iczy,
aby 1t  gazecÍe Glos Jedrzejot ;ark tór 'e j  jest  i rspót¡ .ec iaktoren z ; . r ¡ i iesc i i
j .nforrnac jer2e lrzyjmuje svuoj.cir l ,rybcr"cór¡ i ,¡ budyniru Ljrzqdu Ivi iejskiego
w ka2d ; i  pon ied -z i . a?ek  od  god -2 .11 - te j  do  godz . l g - te j .  '

Rrrr¡ni stnz r^n' i3ÉIrj  ar2e ;ako P'ada nie sform.u?o\./ano tal., icl i  zas¿¿rgcizie' "  J  \ )

t : : ieszltaúcy ri ,aj: '  siE z radnyni spotl; i iaó, jes' i ;  to spraiva -Lrrr l lrr ir jd¡1alna
liaácego ra.dnego.To co pan poru-qzyL i i ' ,o'2,e nas zdopingovraó do organizov¡
-n ia  s ta l ysh  spo tkaú .
l ladna B.l ' ' -ociszewslta-i"!:sial skierowala nast\ l-r je¿ce sprav,y d.c r^,ryjasnie.
n ie  przez l (on is jq  Rewizy jne¡ .
- jaki jest udzia? PKP rv kosztach bud.ov.ry kZadki nad torami pl{prradna

tv¡ierdzirpe partycypacja FKP r^¡ kosztach budovry hladki byza planovranr
*p ros i  a  p rzeds taw ien ie  n ieobecnoÉc i  radnych  na  ses jach ,  w  i l u  ses jac

poszczególn i  radni  n ie  uczestn iczy l i ,
-r ' ' ' rniesienia popravi l<i do Statutu Greiny-zawiadamiania rad.nycl i  o sesj i

n ie  na  J  dn i  p rzed  ses jq ra le  na  c lwa  do  t r zech ' c i rgodn i ,
-t'ryjaÉnienia sprar',.ry pol','stauranÍa 'rbudov¡li br-rilróin¡n na terenie míasta,

kto l ' lydaje d.ecyzje rv t lrs¡ sprawach?.
Apelo ' " 'a ta o ,JoSlv i  Qcenie scs j i  sprat^ . ,om or : Íek i  spoleczne j  i  cchrony
Érod-owi si<a.'¿̂'adna D- l { iw iorska popros i l 'a  przerntcc.n j -czqcggu i {on is j i  Zdrc i+ iarCpiek i
Spotecznej  i  Cchrcny Sroc iot ; iska c  spra l ,dzenie terenu na os j .ed lu
¿achód zdervasiolranego przez jednego z czTon!<óv¡ j ioi: : is j i rhtórej pr.zervod
niczy. .
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Radna E.Podsiadla byra zdaníaraby zawiadomÍenia o sesjr  wls]¡zaó za
zvrotnym po éwiadczeniem odbi oru,
]J^'adny I(.Grabor¡ski przekazaz R.a.dzie -wniosek l(ornisji Forzqdku publiczne
o zmianie lohal izacj i  isüniejqcego parkingu przy zbiegu ul ic
11 Listopada i  u1.Koécielnejr l<tóry nie nad.aje s ig do uzytku ze wzglqd
na zagroáenie bezpieczeñstwa ruchu przy wyje2.dáaniu z parkingu.
Jako n'riejsce na usytuov¡anie parkingu proponuje :teren oboh Browaru,
teren pTzy ul.l ' ' lalogoskiej ,teren przy ul.Gzowackiego obok amfiteatru.
I ' lastgpnie prosrii i  o interwencje¿ ZarzEdu Miejskiego w sprawle koniecz]1o
cí sysienatycznego iq. /wozu Éníeci  z osiedl i  n ieszkanio,r4ych.
Bürmistrz*jal-lo Zarzad. zl,, i-rócimy siq do Frezesa Spó?dzielni o reakcjq
v,' tej sprawie.
Cdnoénie parkingu Eurnistrz t , ¡ypor,r¡ iada sigráe nÍe:ra na ten eek tenat
w?e*snysh przekonaúrbqdzie tak o jak zadecy6lpje Ra.da,
P'adna B.Rogulska -uchr ' ra l i l iÉniy projekt  bud2eturale nic nanl  n ie nor,¡ ie-
dziano odncÉnie real izacj i  zadai  przez acminist . r .acjg rzqcr-o¿r\ f ,vLJ¿ áqLlsdj  pr  Lez au{r i -L-r l :Lsr t_ac ,E rzEO-o\ . r i¿rpyta,Za
jJi l  fa FDret/a jest r_lregulolrana.
I iestQpnie zapyta?a jak za?.atwiono in terpelac j€rk tórq zgr .cs: !?a na
pop : : zedn ie j  ses j i  i ' r  sp ra i ' , i í e  p rze jÉc ia  z  r ¡1 .3  Ma ja  r i o  u r ,11  L i s t cpada .
Zri¡r 'ócita siq do R.ard'y o porrroc lv uzysi ' ;aniu inr,verrtaryzacji  z Jqdrzejowski
-go Przedsigbiors tWa ; rudo 'wf-anegorponiewa2 sana n ie jes-u ru s tanie
t ' i i .regzekrvolaó,vl zt ' i i }zku z tym zespól nie no2e ze,t¿-oitczyé.inwentaryzacji ,
Burmi  s t rz ,  uc lz ie la  ra. , jne j  l , ry jaénienia:
-na  p rzesz l i cCz ie  do  rea l i za .c j i  t ego  p rze jSc ia  s to Í  bezp iecze fs t r , ro  Sqd-u

irtórir ¡ is jes-b ogrccizon]¡ 'rn:for¡ruigr Le uL.11 Listopacta i la b¡zf -y,, przysz,,
ZoÉci pozaczona. z ur.J r{aja.urza.d r ' i "¡"kie 

nie jest }rornpetentny c}o' r/J,a'rr?¿szgzenia terenu na. prze j Écie,
*co do zadaf' zlecon¡zch przez ad.ministracjq paástluor,q rarszystl io jest
ieszcze niel¿ia-doniqri le nain sl<arb paústr,ra zwróci za zajrnog¿¡nie sie
sprawani  z leconyni i .
Przev¡oclniczqcy Ru'tiy T.Lato odpor',, ia,da radnej Rogulskiei ,Le byz \.r!ztr&czo-
ny 'r l JFB pracov¡nik do sporzqd.zenia inr,¡enta.ryzacjiri<tóry nie wy.w,Í 4zazsie z'bego zadani..J*¿*li jutro sprar'.¡a nie bQd.zie pi:ze|: ezana xrogq
interv¡eniol.¡aó do dyrekcji r,r tej sprarvie,
Rad"na B.Rogulska proponuje 'urJ¡korrairie przejÉcia z ul,J l, iaja d_o 11 Listo-
p a d a  o b o k  p c l i c j i ,
Br¡niristrz z policq vi tej spra.,",rie nie roznlar,yia.Zen,
Pr"zervóciniczqcy F.a.d"y ztwócil sig do Burmi strza o przygotowanie infornacj
o realizaaji zaÓ'ati '  przez lJrzqd i '1iejski h¡ obecnej kadencji ciLa obslugu-
jqcych zebrania wiejs i , , ie.
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Z informaciq tq zostana¿ zapoznani mieszl"ancy wsi'

H.t t icha. lk iewicz propooowa1 radnej  B. l iociszewskiej- ILsiaV zotgaxt iáowa-

nie spotkania mieszkaúcy a lekarze celerf; przedyskutov¡a:tia spralv

rearganizacji v¡ s?uZbie zdrov¿ia.

R.aCna Kociszev¡ska.-I4¿sia? odpor,^iia'dao2e takie spo'ulianie bqdzierbo uwaáa

to  za  kon ieczner
Nastqpni e Preev¡odniczqcy R.ady przekazat- Zyczenia

norroroczne przes?ane przez Delegata PeZnomocnika Rzqdu do Sprav'r

Reformy Samorz4du Teryroráalnego v,r uojewówztv¡ie i( ieleckiürl iro¡",to¿O
E n

are,z 
-rzer,, 'odniczqcego 

Sejmii ' ,u Samorzqdowego w Kielcach dL-a radnych.

i,ü imieniu w?asnyn zfto|y?" Raonym 2Jtczenia nohroroczne'

Ad'16J Ze wzgl-qdu na ',{ryczerpanie porzqdla; dzlennego

Przev,¡od.nicz?cy zannknql obrady VIf sesjil

v¡ala: , Frzewodniczac^i,dy I'iie;-"¡¡tj

Tadeurs z Lata

or;J]-e

ProSokól


